
Milyen lesz a világ 50 év múlva? 

 Elgondolkodtál már rajta, hogy milyen is lesz a jövő? Valószinűleg igen, hiszen, kit nem 

érdekel a jövő? Most ebben a fogalmazásban az én elképzeléseimet vázolom fel nektek! 

 Sajnos nem vagyok eléggé kreativ, ezért nem nagyon találtam ki olyan dolgokat, amik még 

nem léteznek és a jövőben létezhetnek. Ezért csak a meglévő dolgok továbbfejlesztéseiről tudok 

csak beszámolni. Szerintem a jövőben biztos, hogy lesz lebegő autó. Egyesek szerint ez nagyon jó 

ötlet lesz, de szerintem nem. Hogy miért? Azért, mert az emberek az utakon sem képesek 

szabályszegés nélkül vezetni – tisztelet a kivételnek – akkor képzelhetjük, hogy mennyi baleset 

lenne ha az az autó 3 dimenzióban tudna mozogni. Felkapott téma a robotok. Ez elmúlt években a 

mesterséges inteligencia hatalmas fejlődésnek indult. Bizotsan hallotál már egy-két robotról, mint 

például Sophia, aki még állampolgárságot is kapott. Nos én a mesterséges intelligenciával 

rendelkező robotok jövőjét nem látom túl pozitivan, nem is alaptalanul. Számtalan teszt található 

az interneten arról, hogy a mesterséges intelligencia, a nagyon bizalmas ismerőseivel – akik nem 

emberek – arról kezd el egy idő után a tárgyalás folyni, hogy mivel irthatnák ki az emberiséget. 

Ez miatt én látok egy pozitiv és egy negativ jövőt. A pozitivban vagy az lesz, hogy az ember rájön 

arra, hogy nem a legjobb ötlet a mesterséges intelligencia. A negativban ebből kifolyólag az lesz, 

hogy az ember tovább akarja fejleszteni a mesterséges intelligenciát, és hát lesz rá esély, hogy nem 

lesz a legjobb ötlet. Persze az is megtörténhet, hogy valamiért a mesterséges intelligencia nem 

fordul az ember ellen, de én erre kevés esélyt látok. A jövőben a környezettel kapcsolatban is 

vannak gondolataim, hiszen jelen helyzetben nem a legtisztább a környezet. Szerintem 50 év 

múlva már nagyon sok új környezetkimélő módszer lesz, ami pozitiv hatással lesz a környezetre. 

De a környezetszennyezés mértéke nem fog változni annyira, hogy mondjuk a globális 

felmelegedés megszűnjön. Az energiahordozókkal kapcsolatban én is kiváncsi vagyok, hogy mi 

fog történni, hiszen az emberiség energia felhasználása csak nőni fog, úgyhogy szerintem a földgáz 

és a kőolaj illetve a szén el fog tűnni, és már csak a környezetbarát energiára leszünk hagyatkozva, 

illetve az atomenergiára, esetleg valami új energianyerési módszerre. 

 Én ilyennek látom a jövőt. Persze 50 év az nagyon messze van, nagyon nehéz pontosan 

megjósolni, hogy mi fog történni. A 2020-as év “szerencséjéből” itélve lehet, hogy sokkal rosszabb 

lesz a helyzet a jövőben.       Lipóczki Ádám 8.a 


